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Protokół 8/11  

z posiedzenia Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego Rady 

Miejskiej w Strykowie odbytego w dniu 17 czerwca 2011 roku 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone wg załączonej listy 

obecności.  

Powitał zebranych i posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Planu Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie Pan Czesław Polit.  

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Podsumowanie pracy Komisji za I półrocze 2011 roku. 

2. Ustalenie planu pracy na II półrocze 2011 roku. 

3. Sprawy różne.  

 

Przewodniczący zaproponował, aby w punkcie 1 porządku posiedzenia zaprezentowały się 

dwie firmy, które zajmują się ekologicznymi źródłami energii. 

Dalej porządek byłby bez zmian.  

Porządek posiedzenia ze zmianami został przyjęty w głosowaniu jednogłośnie.  

 

Ad.1.  

 

Na posiedzeniu Komisji odbyły się prezentacje dwóch firm na temat instalacji solarnych:   

 firmy Ulrich Sp. z oo z Warszawy – prezentacji dokonał Pan Robert Zygała 

przedstawiciel handlowy firmy, 

 firmy Vi Technology ze Rzgow a – prezentację przedstawili: pan Krzysztof Jankowski 

i Marcin Sala. 

 

Przewodniczący komisji podziękował obu firmom za przybycie i przedstawienie informacji. 

Mówił, że w chwili obecnej nasza gmina jest na etapie zbierania informacji na temat 

odnawialnych źródeł energii i przymierza się do zakupu.  

 

Ad.2.  

 

Przewodniczący komisji dokonał podsumowania pracy komisji za I półrocze 20121 roku. 

Poinformował, że Komisja zrealizowała plan pracy przyjęty na bieżące półrocze. 

Wypracowane na posiedzeniach wnioski zostały przekazane do burmistrza M-G Stryków w 

celu realizacji. Członkowie Komisji pracowali rzetelnie, biorąc czynny udział w 

posiedzeniach Komisji.    

 

Ad. 3.  

 

 

Plan pracy Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego Rady 

Miejskiej w Strykowie na II półrocze 2011 roku 

 

lipiec 

1. Funkcjonowanie składowiska odpadów śmieci  – posiedzenie wyjazdowe na teren 

ZGKiM w Strykowie.  

2. Sprawy różne.  
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sierpień 

1. Informacja dot. zmian w planie zagospodarowania Gminy Stryków oraz w Studium 

uwarunkowań i kierunków rozwoju Gminy Stryków. 

2. Sprawy różne.  

 

wrzesień 

1. Wypracowanie wniosków do projektu budżetu  Miasta-Gminy Stryków na rok 2012.  

2. Sprawy różne.  

 

październik  

1. Informacja na temat działalności Izby Rolniczej Województwa Łódzkiego.  

2. Sprawy różne. 

listopad 

1. Informacja na temat wykonania inwestycji z zakresu ochrony środowiska w roku 

2011. 

2. Sprawy różne. 

 

grudzień  

1. Wydanie opinii do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2012.  

2. Podsumowanie pracy Komisji za rok 2011. 

3. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2012 roku. 

4. Sprawy różne.  

 

Plan pracy Komisji na II półrocze roku 2011 został przyjęty jednogłośnie: 6 głosów za, 0 

głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się (nieobecny podczas głosowania radny Paweł 

Kasica) 

 

Sprawy różne ciąg dalszy.  

 

Przewodniczący Komisji przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Komisji członkowie 

otrzymali Sprawozdanie z realizacji Programu gospodarki odpadami dla Gminy Stryków na 

lata 2008-2011 z perspektywą do 2015 r. i Raport z realizacji Programu ochrony środowiska 

dla Gminy Stryków na lata 2009-2012 z perspektywą na lata 2013-2016.  

Zapytał czy są pytania do przedstawionych dokumentów.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Komisja nie wniosła uwag i pozytywnie zaopiniowała przedłożone: 

 Sprawozdanie z realizacji Programu gospodarki odpadami dla Gminy Stryków 

na lata 2008-2011 z perspektywą do 2015 r.  

 Raport z realizacji Programu ochrony środowiska dla Gminy Stryków na lata 

2009-2012 z perspektywą na lata 2013-2016.  

 

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się (nieobecny podczas 

głosowania radny Paweł Kasica i radny Łukasz Orłowski) 

 

Radny Sławomir Źródło przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Komisji zwracał uwagę 

na przystanki dla dzieci dowożonych do szkół, mówił, że wymagają remontu. 
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Radny zgłosił wniosek: o przegląd (posprzątanie, naprawę oblachowania) przystanków 

dla dzieci dowożonych do szkół na terenie gminy Stryków.  

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się (nieobecny podczas 

głosowania radny Paweł Kasica) 

 

Radny Sławomir Źródło zgłosił także wniosek: o przegląd i ewentualną naprawę 

drewnianego mostu i asfaltu przy moście na drodze do m. Sosnowiec Pieńki. 

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się (nieobecny podczas 

głosowania radny Paweł Kasica). 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza poinformowała, że przystanki dla dzieci zostaną 

posprzątane i wyremontowane.  

 

 
Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała E. Tomczak  

 

 

 

 
 

     Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony  

                                        Środowiska i Planu Miejscowego Miejskiej w Strykowie Rady  

 

               Czesław Polit 

 

 

 

 

 


